
بازاروسرمایهیکشنبه / 25 تیر 1402 / شماره 5415 www.ebtekarnews.com

8
اخباراخبار

صلاحیت مدیرعاملی موسی رضایی 
از سوی بیمه مرکزی تایید شد

رئیس کل بیمه مرکزی طی نامه ای انتصاب 
بیمه  بعنوان مدیرعامل شرکت  موسی رضایی 
البرز برای مدت باقیمانده از ماموریت اعضای 

هیات مدیره این شرکت را تایید کرد.
تحقق  مرکزی  بیمه  کل  رئیس  نامه  این  در 
اهدافی همچون افزایش سهم بیمه های زندگی 
و ارائه طرح های نوین در پرتفوی بیمه البرز را 
خواستار شده است. موضوعی که موسی رضایی 
از زمان انتصابش بعنوان مدیرعامل بر آن تاکید 
این راستا گام  ارائه طرح شوکا در  با  و  داشت 
برداشت. بر این اساس برنامه 5 ساله موسی 
رضایی برای ارتقا جایگاه بیمه البرز در صنعت 

بیمه بزودی منتشر می شود.

در دهمین جشنواره برند محبوب 
مصرف کنندگان، با انتخاب مستقیم مردمی

 بانک پاسارگاد برای سومین بار 
پیاپی به عنوان محبوب ترین نام 

تجاری صنعت بانکی کشور در تمام 
گروه های بانکی انتخاب شد

برند  جشنواره  دهمین  در  پاسارگاد  بانک 
محبوب مصرف کنندگان با کسب موفقیت در هر 
سه گروه خدمات بانکی به عنوان محبوب ترین 

برند بانکی کشور معرفی شد. 
این  پاسارگاد،  بانک  روابط عمومی  به گزارش 
بانک که همواره خدمت به مشتریان را افتخار 
خود دانسته و با گذر از شعار "حق با مشتری 
است" و تحقق باور "مشتری ذات بانک است"، 
احترام به مشتریان و رضایت ایشان را الگوی 
عمل خود قرار داده است، با انتخاب مستقیم 
مردم عزیز کشورمان در تمام گروه های بانکی 
و  بانک"  "همراه  اینترنتی"،  "بانکداری  شامل 
"خدمات بانکی حضوری"، عنوان محبوب ترین 
نام تجاری بانکی را به خود اختصاص داد که این 
امر مهر تأییدی بر رضایت و اعتماد مشتریان به 

بانک پاسارگاد است.
محبوب  برند  جشنواره  است  ذکر  به  لازم 
هرساله توسط انجمن حمایت از مصرف کنندگان 
در  مردمی  نظرسنجی  گسترده ترین  به عنوان 
زمینه محبوبیت برندها، بستری برای شناسایی 
نام های تجاری محبوب را فراهم نموده است تا 
ضمن شناسایی برندهای خوشنام ایرانی توسط 
مردم، زمینه تقدیر از آن ها  را فراهم آورد. در این 
مهم ترین  به عنوان  مصرف کنندگان  جشنواره، 
تصمیم گیران و داوران انتخاب برندهای محبوب 
در  خود  تجربه  اساس  بر  و  دارند  مشارکت 
استفاده از کالاها و خدمات نسبت به انتخاب 

برند محبوب خود اقدام و اظهارنظر می کنند.
در مراسم اختتامیه دهمین دوره این جشنواره 
سالن  محل  در  21تیرماه1402  تاریخ  در  که 
همایش های صداوسیما برگزار گردید، علاوه بر 
اینکه بانک پاسارگاد به عنوان رتبه اول گروه های 
"همراه بانک"، "بانکداری اینترنتی" و "خدمات 
تندیس  کسب  به  موفق  حضوری"  بانکداری 
زرین شد، سایر شرکت های گروه پاسارگاد نیز 
خوش درخشیدند که از آن جمله می توان به 
شرکت "پرداخت الکترونیک پاسارگاد" در گروه 
شرکت های پرداخت، نرم افزار "پی پاد" در گروه 
در  پاسارگاد"  "بیمه  و  پرداخت  اپلیکیشن های 
گروه بیمه اشاره کرد که در گروه های تخصصی 
ذکر شده موفق به کسب جایگاه محبوب ترین 

نام تجاری شدند.

بازدید مدیر عامل بانک ملت از پتروشیمی 
کارون 

بازدید مدیرعامل بانک ملت از 
پتروشیمی کارون

مدیرعامل پتروشیمی کارون گفت: پتروشیمی 
پروژه تصفیه  اجرایی  به زودی عملیات  کارون 
پساب را آغاز خواهد کرد و امیدواریم در طول 
این پروژه همچون پروژه هایکو از حمایت های 

بانک های کشور بهره مند شویم. 
صنایع  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
پتروشیمی خلیج فارس، مدیرعامل بانک ملت 
با حضور در پتروشیمی کارون با مدیرعامل این 
شرکت دیدار و گفتگو کرد. علیرضا صدیقی زاده 
موتورهای  داشت:بانک ها  اظهار  دیدار  این  در 
و  هستند  اقتصاد  چرخ های  به  دهنده  شتاب 
از سر  را  تولید  حمایت هایشان می تواند موانع 
دولت  دکتر  که  بودیم  شاهد  ما  و  بردارد  راه 
آبادی با حمایت های گسترده خود به راه اندازی 
مدیرعامل  کرد.   شایانی  کمک  هایکو  پروژه 
تنها پتروشیمی دانش بنیان کشور ادامه داد: 
بانک ملت در طی  در جواب تمامی تعاملات 
پروژه های در دست اقدام، ما نیز تعامل مالی 
شرکتمان را با بانک ملت افزایش می دهیم. دکتر 
رضا دولت آبادی مدیرعامل بانک ملت نیز ضمن 
کارون  پتروشیمی  از زحمات مدیرعامل  تقدیر 
اظهار داشت: جناب صدیقی زاده شما از بزرگان 
این صنعت هستید و ما از پروژه های شما با قدرت 
حمایت خواهیم کرد و تا پایان مسیر راه اندازی و 
اجرای پروژه تصفیه خانه جامع پساب پتروشیمی 
کارون که طرحی زیست محیطی و حائز اهمیت 

است در کنارتان خواهیم بود.

26 تیرماه، ساعت 9 صبح، هتل بزرگ ارم 
تهران: 

مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان 
سهام بیمه کوثر

جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان 
سهام بیمه کوثر به منظور بررسی عملکرد سال 
مالی منتهی به 29/12/1401 راس ساعت 9 صبح 
روز دوشنبه 26 تیر ماه 1402 در محل هتل بزرگ 

ارم تهران برگزار می شود.
اعلام  و  بیمه کوثر  روابط  عمومی  به گزارش 
معاون مالی و اقتصادی شرکت، سهامداران یا 
نمایندگان قانونی آنان می توانند با ارائه تصویر 
کارت ملی و شناسنامه و دریافت برگه ورود به 
سالن در مجمع عمومی شرکت کنند. در زمان 
حضور  و  زنده  پخش  امکان  مجمع،  برگزاری 
مجازی برای سهامداران از طریق تارنمای بیمه 
شده  فراهم   www.kins.ir نشانی  به  کوثر 
است.  مصطفی مقصودی بیان نمود: استماع 
گزارش هیئت مدیره و گزارش حسابرس مستقل 
و بازرس قانونی در خصوص عملکرد سال مالی 
منتهی به 29/12/1401، بررسی و تصویب صورت 
های مالی سال منتهی به 29/12/1401 و تصمیم 
گیری در مورد تقسیم سود سهام و تخصیص 
اندوخته ها، انتخاب حسابرس مستقل و بازرس 
قانونی شرکت )اصلی و علی البدل( و تعیین حق 
الزحمه مربوطه، تعیین حق حضور و تصویب 
پاداش اعضای هیئت مدیره و حق حضور اعضای 
غیر موظف هیئت مدیره برای سال 1402، تعیین 
حق حضور اعضای کمیته های موضوع آئین نامه 
حاکمیت شرکتی، انتخاب روزنامه کثیرالانتشار 
جهت درج آگهی های شرکت، انتخاب اکچوئر 
رسمی اصلی و علی البدل بیمه طبق مقررات 
ایران و  بیمه مرکزی جمهوری اسلامی  ابلاغی 
سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عادی می 
باشد بندهای دستور جلسه مجمع عمومی عادی 
سالیانه صاحبان سهام بیمه کوثر هستند که در 

این جلسه بررسی و نهایی خواهند شد.
اتوبان  تهران،  مجمع:  برگزاری  محل  نشانی 
سالن  ارم،  بزرگ  هتل  همت،  تقاطع  حقانی، 

همایش بین المللی سپهر.

به  توجهی  هیچ  دولت  معتقدند  تولیدکنندگان 
مشکلات و نیاز های آنان نداشته و هیچ حمایتی از تولید 
در کشور صورت نمی گیرد چراکه مشکل اصلی گرانی 
کالا، افزایش چشمگیر قیمت تمام شده است و دولت 
هیچ تدبیری در کاهش قیمت مواد اولیه نیندیشیده و 

تولیدکنندگان را به حال خود رها کرده است.
بی توجهی دولت به صنعت مبلمان

تحریم ها صنعت مبلمان را نیز مانند دیگر صنایع 
تحت تاثیر قرار داده است، اما مشکل اصلی بی توجهی 

دولتمردان به تولید است.
علیرضا عباسی رئیس اتحادیه درودگران و مبلسازان 
تهران در این باره به اقتصاد 24 گفت: با وجود تحریم 
و مشکلات و مسائلی که داریم حدود 500 میلیون نفر 
جمعیت در همسایگی ما زندگی می کنند که به مبلمان 
و دکوراسیون داخلی نیاز دارند. ما می توانیم این بازار 
هدف را با توجه به ظرفیت بالا و هنری که در تولید 
مبلمان کشور به کار می رود جذب کنیم. در حال حاضر 
جهانی کسب  بازار های  در  را  ما  و چین سهم  ترکیه 
کرده اند. از سویی دیگر از سوی دولت نیز همکاری هایی 
برای برگزاری نمایشگاه های بیشتر در داخل و خارج 
از کشور مشاهده نمی کنیم تا میزان صادرات مبلمان 
اقتصادی،  امنیت  اینکه  به  اشاره  با  یابد.وی  افزایش 
اجتماعی و فرهنگی کشور به تولید و صنعت بستگی 
دارد، بیان کرد: به طور کلی وضعیت تولید در کشور 
نابسامان است و حال تولید کشور خوب نیست. دولت 

آنچنان که باید به تولید توجه نکرده است.
عباسی با اشاره به سه روند تامین، تولید و توزیع در 
جریان تولید کالا، گفت: اکنون در زمینه تامین مواد 
با مشکلات بسیاری مواجه هستیم. ستاد رفع  اولیه 
موانع تولید که متشکل از افراد برجسته و نخبگان کشور 
است، به مشکلات تولید و تامین مواد اولیه چنان که 
درودگران  اتحادیه  رئیس  است.  نداده  اهمیت  باید 
و مبلسازان تهران با اشاره به اینکه ریشه گرانی کالا، 
مواد اولیه است، بیان کرد: دولت باید از تولیدکنندگان 
حمایت کرده و مشکلات آن ها را در تامین مواد اولیه 
رفع کند. باید امکانات و تسهیلات مالی مورد نیاز به 
تولیدکنندگان ارائه شده و در عین حال نظارت شود تا 

انحصاری صورت نگیرد.
این فعال صنفی در صنعت مبلمان افزود: واردات 
تولیدکنندگان  و  فعالان  عموم  برای  باید  اولیه  مواد 
مبلمان آزاد شود. به دلیل افزایش قیمت مواد اولیه و 
کاهش قدرت خرید مردم، تولیدکنندگان یک به یک 
درحال تعطیل کردن کارگاه های خود هستند، چراکه 
قیمت تمام شده کالا گران است و شهروندان نمی توانند 
مبلمان مورد علاقه خود را خریداری کنند.عباسی درباره 
مشکلات ترخیص کالا از گمرک گفت: گمرک شرایط 
و ضوابط خاص خود را دارد. دولت باید این ضوابط را 
تغییر داده و عوارض گمرکی را کاهش دهد. مواد اولیه 
شامل پارچه های مبلمان، فوم و اسفنج، ام دی اف و 
چوب است که هم از دیگر کشور ها وارد شده و هم در 
داخل کشور تولید می شود.وی افزود: افزایش قیمت ها 
موجب شده قدرت خرید کاهش یابد و کارگاه ها تعطیل 
شوند. هنر و صنعتی که 10 درصد از اشتغال کشور را 
به خود اختصاص داده است درحال تعطیلی بوده و من 
احساس خطر می کنم. تمام کشور های توسعه یافته و 
در حال توسعه به صنعت اهمیت خاصی می دهند. 
تولیدمبلمان صنعتی زودبازده با ارزش افزوده بالا است. 
اگر به رفع مشکلات این صنعت توجه نشود آن را از 

دست می دهیم.
رئیس اتحادیه درودگران و مبلسازان تهران با اشاره 
به اینکه در حال حاضر تولید مبلمان مقرون به صرفه 
نیست، بیان کرد: فعالان صنعت مبلمان در نمایشگاه 

ها توان خود را نشان می دهند و کالا های عالی، زیبا 
و باکیفیتی را ارائه می کنند، اما تمامی این فعالان با 
مشکلات بسیاری در زمینه تولید محصولاتشان مواجه 
هستند.عباسی در رابطه با موضوع مالیات بر ارزش 
افزوده  ارزش  با  را  اولیه  مواد  تمامی  گفت:  افزوده 
را  افزوده  ارزش  که  صورتی  در  می کنیم.  خریداری 
مشتری باید بپردازد و نه تولیدکننده کالا. از سوی دیگر 
وزارت اقتصاد و دارایی نسبت به تراکنش مالی مالیات 
دریافت می کند و این حقیقت را در نظر نمی گیرد که 
ممکن است سرمایه تولیدکننده و فعال اقتصادی در 

همین تراکنش های مالی کاهش چشمگیر یافته باشد.
10 میلیون دلار صادرات سالانه مبلمان

اما  است،  ساز  مشکل  اگرچه  خارجی  تحریم های 
تولیدکنندگان معتقدند دولت نیز با عدم حمایت از 
صنعت مبلمان و گران کردن مواد اولیه، این صنف را 

به نوعی تحریم کرده است.
مجموعه های  از  یکی  مدیرفروش  جواهری،  میلاد 
منفی  اثرات  با  رابطه  در  کشور  در  مبلمان  بزرگ 
تولید  و  داخلی  دکوراسیون  برروی صنعت  تحریم ها 
این صنعت  اقتصاد 24، گفت: تحریم ها  به  مبلمان 
را نیز مانند همه صنایع دیگر کشور تحت تاثیر قرار 
خارجی  تحریم های  فقط  مشکل  البته  است.  داده 
نیست، تحریم های داخلی نیز صنعتگران را در تنگنا 
ویژه  به  دولتی  نهاد های  از  افزود:  است.وی  گذاشته 
وزارت صنعت، معدن و تجارت تقاضا داریم در تامین 
از  اولیه  مواد  ترخیص  و  اولیه  مواد  تامین  نقدینگی، 
گمرک به صنعتگران کمک کرده و فرآیند تولید کالا را 
تسهیل کنند. در این صورت است که می توانیم نه تنها 

ذخیره سازی ارزی داشته باشیم بلکه ارزآوری کنیم.
جواهری با تاکید بر این که وزارت نیرو با صنعتگران 
برای  انرژی  تامین  کرد:  بیان  نمی کند،  همکاری 

قطعی های  است.  تبدیل شده  به چالش  صنعتگران 
بی برنامه و مکرر برق برای تولیدکنندگان مشکل ساز 
و  بوده  بی معنا  انرژی  بدون  نیز  تولید  است.  شده 
ابتدایی ترین ابزار تولید، انرژی است.این فعال صنفی 
صنعت مبلمان در رابطه با مشکلات مرتبط با تامین 
مواد اولیه گفت: در تامین مواد اولیه چه موادی که از 
خارج کشور وارد می شود و چه ترانزیت مواد اولیه در 

داخل کشور مشکلات بسیاری وجود دارد.
وی با بیان اینکه تامین نقدینگی نیز از مشکلات جدی 
تولیدکنندگان مبلمان است، تاکید کرد: وزارت صمت 
به عنوان متولی تولید با رایزنی با بانک مرکزی می تواند 
به تامین نقدینگی تولیدکنندگان کمک کند. اکنون هند، 
چین، اندونزی، مالزی و ترکیه به علت حمایت دولت و 
متولیان دولتی در تولید مبلمان پیشرفت کرده اند. این 
کشور ها در سال های نه چندان دور حتی رقیب جدی 
اما اکنون ما را پشت  ایران نیز محسوب نمی شدند، 
سر گذاشته اند. اگر وزارت صنعت، معدن، تجارت و 
بانک صنعت و معدن کمک کنند، وام های مناسب تر با 
بازپرداخت های طولانی تر و بهره کمتر به تولیدکنندگان 
در  و  کرده  رشد  می توانند  تولیدکنندگان  کنند،  ارائه 
کنند.جواهری  رقابت  همسایه  کشور های  با  منطقه 
گفت: بانک مرکزی در تخصیص ارز با تولیدکنندگان 
همکاری می کند، اما مشکل اصلی کمبود منابع ارزی 
در کشور است.وی با اشاره به واردات کالای ارزان قیمت 
چینی گفت: اگر تحریم ها لغو شده و مشکل کمبود 
منابع ارزی نیز رفع شود، حضور برند های معتبر دنیا 
در کشور موجب پیشرفت کیفیت کالا و رقابت سالم 
می شود، اما آنچه در بازار مشاهده می شود، کالا های 
ارزان قیمت چینی است. در حالی که قیمت تمام شده 
و  تمام می شود  گران  بسیار  تولیدکنندگان  برای  کالا 
قیمت محصولات ایرانی از کالا های چینی گران تر است.

این فعال صنفی صنعت مبلمانا همچنین در رابطه با 
مشکلاتی که گمرک در واردات کالا و مواد اولیه ایجاد 
می کند، گفت: گمرک مقصر نیست، مشکل اصلی 
بر سر تفسیر های متفاوت از آیین نامه هایی است که 
توسط هیات وزیران تصویب می شود. اداره گمرک در 
هر محدوده ای تفسیر متفاوتی از آیین نامه ها دارد و 
زمانی که به دیوان عدالت اداری شکایت می کنیم، آن ها 

نیز تفسیری متفاوت ارائه می کنند.
حفظ کیفیت محصول، بزرگترین مشکل تولیدکنندگان

با وجود گرانی مواد اولیه و افزایش چشمگیر قیمت 
تمام شده کالا، تولید کالای با کیفیت ارزان غیرممکن 
شده و قیمت تمام شده کالای با کیفیت به حدی گران 
است که مردم قدرت خرید کافی برای آن را ندارند.
مجموعه های  از  یکی  مدیرعامل  عبدالملکی،  حسین 
تولیدی مبلمان خانگی به اقتصاد 24 گفت: بزرگترین 
مشکل ما حفظ کیفیت محصول است. قیمت مواد 
اولیه به حدی افزایش یافته که تولید کالای باکیفیت 
مقرون به صرفه نیست. هزینه مواد اولیه مانند چوب 
و پارچه بر اساس قیمت دلار تعیین می شود. حتی 
محصولات پتروشیمی که شامل اسفنج و فوم است، 
افزایش می یابد. طی  افزایش قیمت دلار،  به محض 
ما ۸  برای  مبلمان  تمام شده  قیمت  5 سال گذشته 
برابر شده یعنی حدود ۸00 درصد افزایش یافته است.
اما برای  نیافته،  عبدالملکی گفت: فروش ما کاهش 
اینکه فروش کاهش نیابد، حوزه فعالیت و تبلیغاتمان 
را گسترده تر کردیم. با هزینه بیشتری تولید می کنیم 
و علاوه بر هزینه مواد اولیه، هزینه تبلیغات نیز به 
مخارجمان افزوده شده است. وی در رابطه با تخصیص 
ارز نیز گفت: تخصیص ارز برای واردات مواد اولیه نیز 
به دشواری صورت می گیرد. واردات مواد اولیه توسط 

دلالان انجام می شود.

برنامه هفتم توسعه در حالی مراحل بررسی را در مجلس شورای 
اهداف  تحقق  متوسط  در  نشان  بررسی ها  که  می کند  طی  اسلامی 
برنامه های توسعه پیشین چیزی در محدوده ۳۷ درصد بوده است.

این بدان معناست که بخش مهمی از اهداف برنامه های توسعه محقق 
نشده و مغفول ماندن احکام سبب شده است ایران نه تنها به توسعه 
میان  در  قرارگیری اش  کنونی  در محدوده ی  بلکه حتی  یابد،  دست 

کشورهای در حال توسعه نیز زیر علامت سئوال بزرگی باشد.
علی قنبری با تاکید بر اینکه ایران در تله ی توسعه ی صوری افتاده 

است، به خبرآنلاین گفت: توسعه به معنای تقویت زیرساخت و مهیا 
شدن شرایط کشور برای توزیع رفاه و بهبود وضعیت اقتصادی و فرهنگی 
و ارتقای نظام حکمرانی و ... است در حالی که نتیجه اجرای شش 
برنامه ی توسعه در ایران چنین چیزی نیست و صرف اعداد و ارقامی 
که نشان دهد رشدهای اقتصادی محدودی حاصل شده، نشان دهنده 
رسیدن به توسعه نیست. او با تاکید بر اینکه برنامه هفتم توسعه، به 
رغم آن که بسیار دیر ارائه شد، فاقد نوآوری، خلاقیت و تغییر رویکرد 
است، گفت: در این برنامه نیز همان مواردی پیش بینی شده که در 
مجلس  اسبق  نشد.نماینده  محقق  و  داشت  وجود  قبل  برنامه های 
شورای اسلامی گفت: این برنامه به چند سئوال مهم پاسخ نمی دهد. 
ایران قرار است با تحریم چه کند؟ آیا تکلیف اف ای تی اف روشن خواهد 
شد؟ مشکل و بحران اصلی ایران بلاتکلیفی در مذاکرات است و باید 
طراحان این برنامه بگویند که بالاخره تکلیف احیای برجام چه می شود؟

 فرصت ها از دست رفت 
درباره  حالی  در  امروز  داد:  ادامه  مطلب  این  توضیح  در  قنبری 
 ... و  درصدی  پنج  و  بیست  تورم  و  اقتصاد  درصدی  هشت  رشد 
صحبت می کنند که گویی فرصت توسعه ابدی و ازلی است. ما در 
خوشبینانه ترین حالت ده سال و در واقع بینانه ترین حالت پانزده سال 
از کشورهای اطرافمان مثل عربستان و ترکیه و ... عقب مانده ایم و 

حالا نیز فرصت اندکی برای توسعه داریم . معاون اسبق وزیر جهاد 
کشاورزی اضافه کرد: جهان در آستانه ی انقلاب تکنولوژیکی است. 
هوش مصنوعی در حال تغییر مناسبات جهانی است، ما یک دهه 
بیشتر فرصت نداریم که از امکاناتمان استفاده کنیم و خودمان را به 
جهان برسانیم والا دچار فاصله ی غیرقابل جبرانی با جهان خواهیم شد 
اما متاسفانه به جای اینکه برنامه داشته باشند چگونه باید همراستا با 
تکنولوزی روز دنیا شویم، به فکر فیلترینگ و ... هستند و دائم به فضای 

مجازی حمله می کنند.
بخش خصوصی را به هیچ گرفتند

انقلاب  او گفت: در چنین فضای خطرناکی که جهان در آستانه 
دیجیتالی و تکنولوژیکی است، ما یک فرصت کوتاه دیگر در اختیار 
داریم که بتوانیم خودمان را وفق بدهیم و با جهان همراه شویم. او 
در توضیح این مطلب ادامه داد: متاسفانه بخش خصوصی در همین 
برنامه هفتم به هیچ گرفته شده است. بخش خصوصی زیر سلطه ی 
دولت مد نظر سیاستگذار است و حتی در این محدوده نیز ابزاری در 
اختیار این حوزه نیست. ببینید بر سر یک انتخابات اتاق چه غوغایی به 
پا کرده اند. به جای تمرکز بر توسعه ی بخش خصوصی، همین میزان 
حضور را هم تحمل نمی کنند و همین ها نشان از یک بحران جدی در 

اقتصاد ایران دارد.

چین و ترکیه سهم ایران در بازار مبلمان منطقه را اشغال کرده اند

وی مرز نابودی  صنعت مبلمان ر
صنعت و هنر مبلمان سازی از صنایع دیرینه در کشور است که کالای با کیفیت آن با وجود تحریم ها و مشکلاتی که ایجاد کرده به بسیاری از کشور های 
دنیا صادر می شود. با این همه کشور های همسایه به ویژه ترکیه در این حوزه از ایران پیشی گرفته و سهم بازار های جهانی را از آن خود کرده است. از سویی 
دیگر با وجود کاهش قدرت خرید مردم و قیمت تمام شده بالای مبلمان با کیفیت، بازار های داخلی نیز راکد بوده و بسیاری از تولیدکنندگان مبلمان در 

حال ورشکستگی و یا تعطیلی کسب و کار خود هستند. 

عقب افتادگی 15 ساله از کشورهای همسایهجهان در آستانه انقلاب دیجیتالی است؛ ایران به فکر فیلترینگ

حتی قیمت 
محصولات 

پتروشیمی که 
شامل اسفنج 

و فوم است، به 
محض افزایش 

قیمت دلار، 
افزایش می یابد. 

طی 5 سال 
گذشته قیمت 

تمام شده 
مبلمان برای 

ما ۸ برابر شده 
یعنی حدود ۸00 

درصد افزایش 
یافته است

مدیر عامل بانک ملی ایران در همایش بررسی عملکرد ۳ ماهه نخست سال جاری 
با تأکید بر شتاب بخشی به پیاده سازی کامل سند تحول دیجیتال در بانک ملی ایران، 
اظهار داشت: با توجه به صنعت بانکداری نوین، سرعت بخشی در اجرا و پیاده سازی 
سند تحول دیجیتال در بانک به جذب منابع، رضایت مندی مشتریان و اعتمادسازی 

کمک خواهد کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، این همایش که با حضور اعضای هیأت 
مدیره، اعضای هیأت عامل، معاونان، رؤسای ادارات کل، رؤسای ادارات امور شعب 
استان ها و شعب مستقل بانک برگزار شد، دکتر ابوالفضل نجارزاده تحقق سند تحول 
دیجیتال در بانک را با اهمیت خواند و افزود: تمامی ارکان، اجزاء و شرکت های ابزاری 
بانک در حوزه فناوری امسال برای موفقیت و کسب دستاوردهای جدید در اختیار 
بانک هستند. وی ضمن قدردانی از هم افزایی و نقش آفرینی مطلوب و مناسب شعب 
و تمامی واحدهای بانک که در پیشبرد اهداف و راهبردهای بانک در سال گذشته 
مؤثر بودند، با اشاره به دغدغه ها و موانع موجود، مهم ترین سیاست ها و اولویت های 
جدید بانک را در سال جدید تبیین کرد. وی با توصیف این مطلب که با تکیه بر کارِ 
گروهی و توان همکاران در تمامی ارکان بانک توانستیم یک درصد از سهم بازار را در 
سال گذشته کسب کنیم، افزود: امسال بنا داریم با برنامه ریزی های صورت گرفته و 
هماهنگی های به عمل آمده، سهم بیشتری از بازار را به دست آوریم تا بانک را به 
عنوان بانکی ارزش آفرین و تحول آفرین همانند گذشته در نظام بانکداری کشور و 
معرفی کنیم. نجارزاده با برشمردن این نکته که کارکنان بانک ملی ایران با نزدیک 
به یک قرن تلاش توانسته اند تصویری درست از بانکداری مطلوب و سازنده به جا 
بگذارند، گفت: با تلاش های مدیران ارشد بانک و استفاده از ظرفیت های قانونی 
امسال با جذب نیروهای تازه نفس، تحول خوبی در شعب به منظور کاهش کسری 

کادر رخ خواهد داد. وی بزرگترین ویژگی این بانک را وجود نیروهای توانمند آن 
دانست و ادامه داد: مسائل معیشتی کارکنان نیز مورد توجه مدیران ارشد بانک است 
و بی وقفه و در حد امکان به آن رسیدگی می شود. دکتر نجارزاده در بخش دیگری 
از سخنانش در این همایش از افزایش 25 همتی سرمایه بانک در سال جاری خبر 
داد و یادآور شد: این افزایش سرمایه با حمایت دولت منتج به اصلاح ساختار مالی 
و سرمایه ای بانک می شود که طی سال های اخیر بی سابقه است. مدیر عامل بانک 
ملی ایران با تأکید بر ضرورت و اهميت ایجاد تراز نقدینگی و مدیریت منابع و مصارف 
در بانک گفت: باید با طرح برنامه و راهبردهای اساسی به رفع ناترازی بانک کمک 
کنیم .وی در ادامه این همایش خواستار سرعت بخشی به واگذاری و فروش دارایی ها 
و تعیین تکلیف مطالبات بانک در راستای رفع ناترازی شد .وی درادامه با بیان این 
که در حوزه مدیریت مصارف، شاهد اقدامات و دستارودهای خوبی بودیم، تصریح 
کرد: در سال گذشته بخش ارزی و بین الملل بانک با اقدامات مؤثر و مطلوب خود 
در رسیدن به موفقیت، تلاش های چشمگیر و قابل توجهی داشتند. مدیر عامل بانک 
ملی ایران با اشاره به اینکه افزایش سهم بانک در تمامی شاخصه های نظام بانکی با 
اهمیت است، خاطرنشان کرد: در سال جاری اجرای تسهیلات تکلیفی و مصوبات 
سفرهای استانی ریاست محترم جمهور در اولویت امور است. نجارزاده در ادامه 
این نشست اجرای درست و مطلوب بانکداری جامع را با استفاده از همه ظرفیت ها 
و توانمندی ها در سطح بانک ملی ایران الزامی دانست .نجارزاده همچنین تقویت 
حوزه های بانکداری جامع را از دیگر برنامه های پیشِ رو خواند و گفت: گسترش و 
تقویت سازوکار ارائه تسهیلات خرد و قرض الحسنه به مشتریان می تواند به عنوان 
یک ابزار بازاریابی و مزیت رقابتی باشد. مدیر عامل بانک افزود: می بایست ضمن 
مرور اقدامات بانک در حوزه های مختلف، نقاط ضعف و قوت بانک را بهتر بشناسیم 

تا با یک راهبرد و برنامه منسجم و دقیق به موفقیت و دستاوردهای جدید دست 
یابیم.

دکتر نجارزاده در ادامه این همایش ضمن تبیین اهداف و راهبردهای بانک، در 
مورد موضوعات و سؤالات مطرح شده از سوی مدیران با آنها تبادل نظر و گفت وگو 
کرد و در بررسی عملکرد سه ماهه و تبیین برنامه های پیشِ روی امسال بانک گفت: 
وجود بانک کارگشایی و تسهیلات قرض الحسنه یک ظرفیت مناسب و فرصت و 
ابزاری خاص و ویژه در اختیار بانک ملی ایران است که با تکیه بر این ظرفیت و با 
برنامه ریزی می توان در شاخصه های مختلف سهم خوبی از بازار را گرفت و در راستای 
رفع ناترازی بانک اهتمام ورزید. وی در ادامه به وجود شعب درون سازمانی اشاره 
کرد و ادامه داد: برای هر شعبه با توجه به توان شعب باید محصولی خاص طراحی 
و تولید شود تا خدمات مطلوب را نسبت به نیاز مشتریان در اختیار آن ها قرار دهند. 
دکتر نجارزاده در ادامه این همایش به افزایش حدود و اختیارات رؤسای ادارات امور 
شعب استان ها و مناطق اشاره کرد و یاداور شد: با اصلاح حدود و اختیارات، رؤسای 
ادارات می توانند چابک تر به امور مشتری مداری و بازاریابی رسیدگی کنند. وی در 
ادامه این همایش خواستار رسیدگی سریع برای راه اندازی سامانه جامع تسهیلات 
در بانک شد. دکتر نجارزاده به توسعه تکنولوژی و راه اندازی و توسعه سامانه های 
نوین در بانک اشاره کرد و گفت: به کارگیری سامانه های نوین در بانک ضمن افزایش 
جذب منابع و ارتقای خدمت رسانی مشکل کسری کادر در شعب را نیز حل خواهد 
کرد. مدیر عامل بانک ملی ایران در ادامه این همایش از اخذ مجوز و راه اندازی 
شعب صرافی در سراسر کشور خبر داد و گفت: بخش بین الملل و ارزی بانک 
برنامه های منسجم و دقیقی برای تحقق اهداف بانک در حال اجرا دارد. مقام عالی 
بانک ملی ایران در بخش دیگری از این همایش به موضوع جانشین پروری اشاره 

کرد و گفت: موضوع جانشین پروری در بانک بسیار مهم است و باید با استقرار 
یک سامانه استعدادیابی و بانک اطلاعاتی، انتصابات و انتخاب مدیران تحت یک 
سامانه جامع و نظام مند باشد. وی در ادامه نگاه ویژه به اصناف و بنگاه های اقتصادی 
کوچک و متوسط را از اولویت های بانک دانست و افزود: نگاه خاص به شرکت های 
دانش بنیان و بنگاه های اقتصادی کوچک در راستای ایجاد فرصت های شغلی مهم و 
با اهمیت است. دکتر نجارزاده با بیان این که مشتری محوری راهبرد اساسی و اصلی 
بانکداری نوین است، گفت: ما در بانکداری جامع به دنبال این هستیم که با ارائه 
خدمات یکپارچه، مشتریان همه خدمات مالی مورد نیاز خود را دریافت کنند تا یک 
تجربه خوب را رقم بزنیم. دکتر نجارزاده در ادامه سخنان خود مجدداً بر ضرورت 
بهبود تراز نقدینگی، سرعت بخشی به راه اندازی سامانه جامع تسهیلات، تأمین مالی 
واحدهای تولیدی، کسب سهم از بازار، بهبود معیشت همکاران و توسعه سامانه های 

بانک تأکید کرد.

کید مدیر عامل بانک ملی ایران بر نقش کلیدی سند تحول دیجیتال در جلب رضایت مشتریان تأ


